

2018年4月29日會友常務會議提案

- (1) 提議接納今日會議議程。
- (2) 提議接納 2018 年 1 月 28 日會友常務會議之決議案。
- (3) 提議接納下列薦入本會之申請：
 - 陳樹基 (由雷城華人宣道會轉入)
- (4) 提議接納以下於 2018 年 4 月 1 日在本會受浸的弟兄姊妹正式成為本會會友：
 - 余曉慧、張家俊、黃俊培、陳品蘭、樓亞各
- (5) 提議確認陳永德 (粵語堂)、劉家齊 (粵語堂)、及李波 (國語堂) 為教會物業重新發展委員會委員。
- (6) 提議確認李宇新為 2018 年度國語堂委員會委員。
- (7) 提議確認提名韓康、梁徐守潮、及周雁冰為提名委員會之國語堂代表，由 2018 年 4 月 30 日起生效。
- (8) 提議增加同工辦公室搬遷預算 \$15,000，以支付搬遷進行中發覺需要改裝教會基礎設施之額外支出。(註：原本預算為 \$5,000)
- (9) 提議聘請 Michelle Lin 為兒童夏日營統籌，由 2018 年 5 月 14 日週一起至 2018 年 7 月 20 日週五止，時薪為 \$13.00；工作時間由 5 月之每週 10 小時起，逐步增加至 6 月底每週 40 小時，總共為 270 小時。
- (10) 提議聘請 Joanna Tong 為夏令營及社區節目統籌，由 2018 年 5 月 14 日週一起至 2018 年 7 月 20 日週五止，時薪為 \$13.00；工作時間由 5 月之每週 10 小時起，逐步增加至 6 月底每週 40 小時，總共為 270 小時。

2018-04-29 會友常務會議提案 (於 2018 年 4 月 15, 22 及 29 日刊登於壁報板、教會網頁及週刊附頁)

- 註：(1) 請弟兄姊妹為今次會友常務會議議程各項提案禱告，個別尋求神在這些事上的心意。
- (2) 弟兄姊妹若對上述提案有任何問題，都鼓勵你們於今次會友常務會議前，向有關部門的部長、或委員會召集人、或議會主席查詢，以助弟兄姊妹對提案能夠更明白，使會議能更有效更快捷地進行。各部委的聯絡資料可向教會辦事處查詢。多謝合作。

Motions for April 29, 2018 Members' Business Meeting

- (1) To adopt the *agenda* of today's meeting.
- (2) To adopt the Members' Business Meeting *resolutions* of Jan. 28, 2018.
- (3) To accept the following application of membership transfer-in:
 - **Davis CHAN** (from Regina Chinese Alliance Church)
- (4) To officially accept the following brothers and sisters, who were baptized at VCBC on April 1, 2018, as Members of VCBC:
 - **Vivian YU, Raymond Ka Chun CHANG, Michael Chun Pui WONG, Pin Lan CHEN, Dara MO (James)**
- (5) To affirm **John Chan** (CC), **Keith Lau** (CC), and **Brian Li** (MC) as members of the *Church Property Redevelopment Committee*, effective **April 30, 2018**.
- (6) To affirm **Rebecca Li** as a member the *Mandarin Congregation Committee* (MCC) for **2018**.
- (7) To affirm the nomination of **Kang Han, Hannah Leung** and **Kelly Zhou** as Mandarin Congregation representatives to the *Nomination Committee*, effective **April 30, 2018**.
- (8) To increase the office relocation budget by **\$15,000** to cover for additional expenses incurred for retrofitting the church infrastructure for the relocation project. (Note: the original budget was **\$5,000**)
- (9) To hire **Michelle Lin** for the position of the *Children Summer Day Camp Coordinator* starting Monday **May 14, 2018** at an hourly wage of **\$13.00** ending on Friday **July 20, 2018**; weekly hours commence at **10 hours/week** in May gradually increasing to **40 hours/week** at the end of June, for a total of **270 hours**.
- (10) To hire **Joanna Tong** for the position of the *Summer Camp & Community Events Coordinator* starting Monday **May 14, 2018** at an hourly wage of **\$13.00** ending on Friday **July 20, 2018**; weekly hours commence at **10 hours/week** in May gradually increasing to **40 hours/week** at the end of June, for a total of **270 hours**.

2018-04-29 MBM Motions (posted on church foyer bulletin board, announced on church website, and inserted in Sunday bulletins on Apr. 15, 22 and 29, 2018)

- Notes:*(1) Please individually seek God's will in prayer regarding each of these motions before the Members' Business Meeting.
- (2) Brothers and sisters are encouraged to contact the related Department Head or Committee Chair or the Moderator for questions which they may have relating to the above motions prior to the Members' Business Meeting. This will help brothers and sisters to have a better understanding of the motions and will enable the meeting to be conducted in a more effective & efficient manner. For respective contact information, please check it out at the Church Office. Your co-operation is much appreciated.